
Protokoll från gemensamt mötet mellan rådet för personer med 

funktionsnedsättning samt äldrerådet i Pargas 

Tid:  torsdag 5.12.2024 kl. 12.05-13.30 

Plats:  Stadshuset, Bryggan 

Närvarande: 

Äldrerådet:  

Nyberg Widar  ordförande 
Björklund Inger ledamot 
Ginman Leif  ledamot 
Jansson Marita ledamot 
Karlsson Inger  ledamot   
Planting Ann  ledamot 
Salonen Markku vice ordförande kl. 12.05 – 13.25 
 
 
Rådet för personer med funktionsnedsättning: 
 
Bäckström Nina ordförande   
Andersson Christian vice ordförande kl. 12.05-13.15 
Lehtilä Elina  ledamot   
Lindman-Korpi Regina ledamot 
Nordström Mats ledamot 
Stolzmann Marianna ledamot   

Gäst: 
Baarman Linda kommunikation- och marknadsföringschef kl. 12.05-13.18 
Isaksson Ann-Sofie välfärds- och fritidschef 
Soveri Emma  chef för tjänster som stöder funktionsförmågan/ Varha kl.12.05-13.05 

Extra: 
Ekman Niklas  Mats Nordströms handledare 
Meriläinen Tuuli reporter, Pargas Kungörelser 

Frånvarande:  
Alstrand Ulla  ledamot 
Brunnsberg Annika ledamot 
Kronqvist-Sundström Clara ledamot 
Lindqvist Yngve ledamot 
Åkerfelt Bertil  ledamot 
 
Knuts Åsa  sekreterare 

 

 

1. Öppnande av mötet och val av ordförande. 

Rådet för personer med funktionsnedsättnings ordförande Nina Bäckström valdes till 

ordförande. Mötet öppnades kl. 12.05. 



 

 

2. Val av två protokolljusterare. 

Till protokolljusterare valdes Inger Karlsson och Christian Andersson. Christian Andersson 

meddelade att han måste avlägsna sig från mötet kl. 13.15. Bestämdes att en extra 

protokolljusterare väljs ifall mötet pågår efter det. Till den extra protokolljusteraren för § 8 

valdes Elina Lehtilä.  

 

3. Mötets laglighet och sammankallande. 

Mötet förklarades lagenligt sammankallat. 

 

4. Godkännande av föredragningslistan. 

Föredragningslistan godkändes. 

 

5. Utdelning av tillgänglighetsgärningspriset 2024. 

Rådet för personer med funktionsnedsättning beslöt på sitt senaste möte tilldela årets 

tillgänglighetsgärningspris till enheten teknik och fastigheter i Pargas stad för deras insatser 

för att förbättra tillgängligheten i Pargas centrums gatunät. Enheten har lyssnat på invånarna 

och genomfört åtgärder som gjort bland annat övergångsställena längs Strandvägen mer 

tillgängliga. Vi är tacksamma för att enheten tar hänsyn till tillgänglighet i både planering och 

underhåll av gatorna i hela Pargas stad. Pargas Kungörelsers reporter Tuuli Meriläinen 

kommer att skriva en artikel om tillgänglighetsgärningspriset i tidningens nästa nummer. 

 

6. Tjänster som stöder funktionsförmågan i Varha/ Emma Soveri, chef för tjänster som stöder 

funktionsförmågan. 

Chefen för tjänster som stöder funktionsförmågan Emma Soveri berättade om de olika 

tjänsterna som ingår här: fysioterapi, ergoterapi, näringsterapi, hjälpmedelservice, 

hemrehabilitering, äldrerådgivning (det år som man fyller 75 år), minnesutredning och 

uppföljning. Tjänsternas uppgift är att tillsammans med kunden och dennes anhöriga 

förbättra kundens fysiska, psykiska och sociala handlingsförmåga. Målsättningen med 

tjänsterna är främjandet av kundernas välmående och handlingsförmåga i alla livssituationer. 

Emma Soveri fick besvara många frågor som medlemmarna i råden ställde. 

 

7. Förslag på teman till påverkningsorganens kommande workshopdag. 

En workshopdag för påverkningsorganen planeras till torsdag 27.2.2025. Välfärds- och 

fritidschef Ann-Sofie Isaksson frågade medlemmarna om det finns något tema de önskar att 

vi skall diskutera på mötet. Ungdomsfullmäktige har kommit med förslaget välmående och 

eftersom välmåendet är ett så omfattande begrepp kan det delas upp i olika kategorier. Även 

bostadsprogrammet kunde vara ett tema. Efter diskussion kom man fram till att 

ordförandena från påverkningsorganen planerar tillsammans vad som skall diskuteras på 

mötet. Om någon kommer på någon bra idé får man gärna meddela den åt sekreteraren eller 

ordförandena. 

 

8. Övriga ärenden 

• Kommunikations- och marknadsföringschef Linda Baarman gav information om 

stadens informationstidning NYTT. Nästa nummer som kommer ut i februari kommer 



bl.a. att handla om vårens kommunalval. I detta nummer kommer också 

påverkansorganen att presenteras. 

Eftersom informationstidningen har skickats ut som ett offentligt meddelande har 

alla hushåll fått den. Från och med den 1 januari 2025 kommer posten att ändra sina 

kriterier för utskick av offentliga meddelanden vilket kan innebära att informations-

tidningens format eventuellt kommer att ändras. 

 

Förnyande av stadens hemsida har påbörjats. 

 

• Välfärds- och fritidschef Ann-Sofie Isaksson berättade också att avdelningen välfärd 

och fritid har bjudit in alla social- och välfärdsföreningar till en träff för att öppna upp 

en diskussion om framtidens samarbete. Tanken är att fokusera var som problemen 

finns t.ex.i Pargas är ensamhet ett stort problem. Ett välfärdsteam som består av 

representanter från staden, Varha och församlingen har tillsatts. Man kommer att 

analysera olika rapporter för att se vad som konkret behövs. Olika föreningar och 

våra råd kommer att behövas med i arbetet. Våra råd kommer också att vara 

delaktiga i stadens kommande välfärdsplan. 

 

• Den öppna verksamheten i Seniorrum fortsätter som förut med Röda Korsets bingo 

på måndagar och kulturens och församlingarnas program på fredagar. 

 

• Kraft i åren-jumporna fortsätter på måndagar i nya PIUG  

 

 

Pargas 5.12.2024  
 
 
 
________________________ ______________________ 
Nina Bäckström  Åsa Knuts 
ordförande   sekreterare 
 
 

 

________________________          _____________________ 
Inger Karlsson            Christian Andersson 
protokolljusterare  protokolljustrare § 1-7 
protokollet justerat elektroniskt protokollet justerat elektroniskt 
 
     
 
 
________________________ 
Elina Lehtilä 
protokolljusterare § 8 
protokollet justerat elektroniskt 


